
Protokół 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 9 grudnia 2014 r. w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Zawidowie 

 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 16.00. Posiedzeniu przewodniczył pan Andrzej 
Pilarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie 
Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący A. Pilarski poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie posiedzeń 
Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Maria Szkwarek otworzyła posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Piotr Kosewicz otworzył 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Teresa Brud 
otworzyła posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
3 grudnia 2014 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów,  
          - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie  
            przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów, 
          - głosowanie nad uchwałą 
      b) budżetu miasta Zawidowa na rok 2015, 
          - odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
          - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  
               budżetowej, 
          - odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów wraz w wnioskami,  
          - przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji,  
          - dyskusja i głosowanie nad wnioskami komisji, 
          - głosowanie nad uchwałą budżetową,   
      c) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2014, 

d) wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miejskiej Zawidów do Zgromadzenia Związku    
    Gmin Ziemi Zgorzeleckiej 

      5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      6. Sprawy różne. 
 

 

 

 



4. Podjęcie uchwał w sprawie:  
      b) budżetu miasta Zawidowa na rok 2015, 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski przekazał, iż wspólne posiedzenia Komisji 
Stałych Rady Miejskiej będą się składały z dwóch części, pierwszej wspólnej i drugiej  
w odrębnych komisjach.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż radni kadencji 2014-2018 po raz pierwszy 
spotykają się na posiedzeniu, którego tematem będzie budżet miasta na nowy rok.  
Komisje po wspólnym posiedzeniu wypracują stanowiska do propozycji do budżetu miasta  
i następnie złożą je w Biurze Rady Miejskiej.  
Opinie do wniosków poszczególnych komisji wydaje Komisja Budżetu i Finansów  
i przedkłada ją Burmistrzowi Miasta. Projekt budżetu przygotowuje Burmistrz Miasta.  
Przewodniczący A. Pilarski wyjaśnił, iż jeśli istniałyby propozycje wprowadzenia nowych 
zadań, w szczególności inwestycyjnych, to należy wskazać źródło finansowania.  
Rada Miejska nie może wprowadzić w projekcie uchwały budżetowej bez zgody Burmistrza 
zmian prowadzących do zmniejszenia dochodów lub zwiększenia wydatków i jednocześnie 
do zwiększenia deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż w pierwszej kolejności zostaną omówione 
dochody gminy.  
Pytań nie zadano.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o zadawanie pytań do wydatków gminy.  
Radna Teresa Brud zadała pytanie, czego dotyczy wykonanie mapy, na którą przeznacza się 
5000 zł.  
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon wyjaśniła, iż dotyczy wskazania prawidłowych granic 
boiska sportowego, gdyż teren koliduje z prywatną posesją.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jak wygląda regulacja płac na rok 2015.  
Skarbnik K. Bilmon oznajmiła, iż we wszystkich jednostkach zakłada się 3% wzrost 
wynagrodzeń z dnia 1 stycznia 2015 r.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, czego dotyczyć będzie remont w Urzędzie 
Miejskim, na który przeznacza się 150.000 zl.  
Skarbnik K. Bilmon wyjaśniła, iż zostaną odświeżone pomieszczeniaUrzędu. W pierwszej 
kolejności zostanie wykonany Sekretariat i Biuro Obsługi Klienta.  
Przewodniczący A. Pilarski oznajmił, iż nie ukrywa, że wyremontowanie Sekretariatu Urzędu 
Miejskiego jest priorytetem. 
Radny Jarosław Wochniak zadał pytanie, czy remont ulicy Wilczej przewiduje także odnogi 
ulicy Wilczej, konkretnie chodzi o drogę za lokalem „U Sowika”. 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż projekt tego nie przewiduję, lecz wszystko się okaże 
w trakcie trwania remontu.  
Radna Kamila Dąbek – Galbarczyk zadała pytanie, na co zostanie przeznaczona kwota 30.000 
zł z przeznaczeniem na zakup materiałów związanych z naprawą alejek na starej części 
cmentarza.  
Burmistrz Miasta R. Łężny odpowiedział, iż kwota zostanie przeznaczona na zakup kostki, 
która zostanie wyłożona w danym miejscu. 
Radny J. Wochniak zadał pytanie, jak wygląda kwota na ogrzewanie na rok 2015. 
Skarbnik K. Bilmon oznajmiła, iż jest większa, gdyż z roku na rok koszty zakupu rosną. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, co wchodzi w zakres zakupu usług 
pozostałych na kwotę 63.000 zł.  
Skarbnik K. Bilmon wyjaśniła, iż w skład wchodzi obsługa prawna, opłaty pocztowe, 
prowizja bankowa. 



Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jak wygląda ten dział w Zespole Szkół. 
Główna Księgowa Zespołu Szkół w Zawidowie Pani Anna Domka oznajmiła, iż w skład 
wchodzi opieka zdrowotna nauczycieli, odzież robocza, zakup wody i herbaty. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jak wygląda ten dział w Przedszkolu 
Publicznym.  
Dyrektor Przedszkola Publicznego w Zawidowie Pani Wiesława Młynek oznajmiła, iż  
w skład wchodzą prowizje bankowe, przeglądy techniczne. 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż przez poprzednie lata były spłacane zaciągnięte 
kredyty, więc na rok 2015 można już sobie pozwolić na jakieś inwestycje.  
Radny Roman Rusin zadał pytanie, jak wygląda zagospodarowanie czasu dla dzieci  
i młodzieży w czasie wolnym i na ferie.  
Dyrektor Ośrodka Kultury w Zawidowie Pan Konrad Tkaczyk oznajmił, iż są organizowane 
dla dzieci różnego typu wyjazdy, zabawy tematyczne, spotkania plastyczne i innego rodzaju 
zajęcia popołudniowe i w czasie ferii zajęcia poranne.  
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, w jaki sposób przekazywana jest 
informacja nt. zajęć organizowanych w czasie ferii do uczniów Zespołu Szkół.  
Pan Konrad Tkaczyk oznajmił, iż nie ma takiej możliwości, aby oferta Ośrodka Kultury nie 
dotarła do dzieci i młodzieży, gdyż Zespół Szkół jest informowany o takich akcjach, jak 
również są umieszczane ogłoszenia o zajęciach na tablicach ogłoszeniowych w mieście  
i  internecie.  
 

a) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie  
i poprosił o zadawanie pytań.  
Pytań nie zadano. 
 

      c) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2014, 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie  
i poprosił o zadawanie pytań.  
Skarbnik Miasta K. Bilmon wyjaśniła, iż zwiększa się dochody budżetu miasta o kwotę 
110.824 zł i zwiększa się wydatki budżetu miasta o kwotę 110.824 zł.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący A. Pilarski o godzinie 17.30 zakończył część wspólną 
posiedzenia.  
 
 
            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                   

                                                                                                        Andrzej Pilarski 


